
 

 

 

ПРОТОКОЛ №15 

 На 07 октомври 2024г (понеделник) от 13 30 часа в Ритуалната зала 

на Община Дряново се проведе извънредно заседание на Общински съвет – 

Дряново, свикано от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 

ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.75 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация – Дряново (Покана с изх.№ 08-00-23/03.10.2024г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Антоанета Александрова Ставрева 

3. Владимир Петков Ванев 

4. Иван Ненов Марев 

5. Любомир Цветанов Йорданов 

6. Михаил Константинов Ганчев 

7. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

8. Николай Иванов Минчев 

9. Пламен Николаев Обрешков 

10. Преслава Димитрова Йонкова 

11. Светослав Димитров Минчев 

12. Тихомир Димитров Трифонов 

От заседанието отсъства един общински съветник: 

13. Александър Кръстинов Македонски (Уведомително писмо) 

Присъстваха още: 

 Трифон Панчев - кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

Тодор Георгиев – Добър ден на всички! Уважаем г-н Панчев, уважаема г-жо 

Джеджева, уважаеми г-н Йорданов, уважаеми колеги общински съветници, 

знаете че днес свикваме извънредно заседание, което е 15-то заседание на 

Общински съвет – Дряново, за което ви благодаря, че се отзовахте по молба на 

Общинска администрация. Добър ден и на всички, които ни гледат в Интернет 

пространството! 

На основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация и чл.75 от Правилника за организацията и дейността 

на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация – Дряново, откривам 15-тото заседание на Общински съвет – 

Дряново днес в 13:30 часа, 7-ми октомври, Ритуална зала – Дряново при 

следния дневен ред - от три точки. Уважаеми колеги, нещо да добавите към 

дневния ред, за да преминем в режим на гласуване? Няма. Благодаря ви! Така 

че вече сме в режим на гласуване на дневния ред. Който е съгласен с така 

направеното предложение, моля да гласува: ЗА – дванадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма.  

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 
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ДНЕВЕН РЕД: 

1. Решения във връзка с кандидатстване на Община Дряново по процедура 

BG16FFPR002-2.003 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда“ 2021-2027 год. (вх.№04-00-55-1/25.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ”. 

2. Даване на съгласие за кандидатстване на Община Дряново с проектно 

предложение по процедура за набиране на проектни предложения по Програма 

за финансово подпомагане на изграждането и обновяването на спортни обекти 

– държавна и общинска собственост (вх.№07-00-108/03.10.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

3. Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, приета с Решение 

№42 от Протокол №4/28.01.2008г на Общински съвет – Дряново (вх.№07-00-

106/01.10.2024г) /Предложение за промяна в чл.19 ал.4 буква „в“/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Дванадесет човека е кворума. Г-н Македонски не е 

потвърдил дали ще присъства или не, така че сме в режим на изчакване. Ако 

дойде – е добре дошъл. Имаме кворум от 12 общински съветника, така че 

можем да започнем с  дневния ред.  

/Забележка: На ел. поща е изпратено уведомително писмо от Александър 

Македонски за невъзможността му да участва в извънредното заседание на 

общинския съвет/ 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА  

Решения във връзка с кандидатстване на Община Дряново по 

процедура BG16FFPR002-2.003 „Мерки за изграждане, разширяване 

и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 

„Отпадъци“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 год. (вх.№04-00-

55-1/25.09.2024г)  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – По точката ще помоля да докладва г-жа Енчева. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Добър ден, уважаеми 

общински съветници! Предложението, което е пред вас е разглеждано през 

изминалите 2-3 години. Става въпрос за да кандидатстване на Община Дряново 

за изграждане на компостираща площадка за кандидатстване на Община 

Дряново към Програма „Околна среда“, за компостиращата площадка, която е 

изградена в района на село Денчевци. Наложи се да преработим бюджета на 

проекта. Общината имаше амбициите да кандидатства за сума от осемстотин и 

петнайсет хиляди лева по Оперативната програма, но на база на количеството 

отпадъци, което трябва надградим площадката Общината може да кандидатства 

за 310 695 лева е размерът на минималната помощ, като 20 % от тази стойност 

трябва да бъде със собствено участие на Общината или 62 139 лева Общината 

трябва да осигури като средства за самоучастие. Общата стойност за която ще 

кандидатства Общината към Програмата е 372 834 лв без включено ДДС. 

Лишихме се от някои от нещата, които смятахме да направим, но пък ще 
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направим една крачка в посока да се опитаме сами да разработим площадката, 

която вече е изградена. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Моля инж. Светослав 

Минчев да докладва от името на всички постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря! Всички постоянни комисии приеха 

направеното предложение. 

(Материалът е включен като т.6 в проекта за дневен ред на 14-тото заседание 

на ОбС-Дряново, проведено на 30.09.2024г, и изтеглен от Вносителя преди 

гласуване на дневния ред за  заседанието на Общински съвет – Дряново /на 

основание чл.113 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация - 

Дряново/. Становище: На съвместно заседание на постоянните комисии, 

проведено на 26.09.2024г, ПК „ФИПКОП“, ПК „УТСГВСЕ“, ПК „ОбАОбРС“, ПК 

„ОКБИД“ и ПК „МДСТ“ приеха направеното предложение.) 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси имате ли? 

Трифон Панчев – Не, просто причината, пак казвам, да разгледаме точката 

отново е това, че максималният бюджет за който можем да кандидатстваме е 

този, който в момента посочваме. Съответно преразгледахме решенията от 

предишния път и част от позициите отпаднаха по простата причина, че няма 

как да се случи и съответно ще вземем само най-належащите неща с това 

предложение, ако бъдем одобрени. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Знаете много добре, че извънредното заседание 

е спрямо сроковете, които трябва да спазим и затова днеска го свикахме това 

заседание, за което ви благодаря. Колеги, още веднъж – ако нямате други 

въпроси, преминаваме в режим на гласуване. За протокола е поименно 

гласуването. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №252 

На основание чл.21 ал.2 във връзка с ал.1 т.8 и т.23 и чл.59 и чл.61 ал.1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация и във връзка 
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с изискванията в Условията за кандидатстване и Условията за изпълнение по 

процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

№BG16FFPR002-2.003 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане 

на общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци“ по приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда" 2021-2027г, Общински съвет Дряново 

1.  Приема разработения Анализ на наличните изградени, изграждащи се 

или предстоящи за изграждане съоръжения/инсталации за третиране на зелени 

и/или биоразградими отпадъци в Регион Севлиево. 

2. Дава съгласие Община Дряново да кандидатства със самостоятелно 

проектно предложение с наименование: „Надграждане капацитета на 

общинска система за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци на Община Дряново“ по процедура 

№BG16FFPR002-2.003 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане 

на общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда“ 2021-2027г, съфинансирана от Европейския фонд за регионално 

развитие на Европейския съюз. 

3. Дава съгласие Община Дряново и кметът на общината да: 

3.1. да подаде проектното предложение и да сключи административния 

договор за безвъзмездна финансова помощ (АДБФП) като бенефициент, да 

отговаря за неговото управление, като попълва, комплектува и подава искания 

за плащане, отчетни документи, както и всички искания, уведомления, 

доклади, отчети, декларации и други по АДБФП; 

3.2. да получава цялата кореспонденция с Управляващия орган по 

АДБФП; 

3.3. да подготвя и възлага обществените поръчки по проекта. 

4. Дава съгласие и поема ангажимент Община Дряново да не се 

присъединява към друго Регионално сдружение за управление на отпадъците 

за срока за изпълнение на проекта по т.1 и най-малко за срок от 5 години след 

окончателното плащане на средствата за проекта по процедура 

№BG16FFPR002- 2.003 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане 

на общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда“ 2021-2027г, съфинансирана от Европейския фонд за регионално 

развитие на Европейския съюз. 

5. Дава съгласие изградената със средства по проекта по т.1 

инфраструктура, в т.ч. движимо и недвижимо имущество, да бъде общинска 

собственост. 

6. Задължава се експлоатацията на изградената инфраструктура след 

приключване на проекта по т.1 и активите, изградени по проекта, да се 

осъществява при спазване на законодателството за държавните помощи, 

вземайки предвид информацията, съдържаща се в раздел 16 от Условията за 

кандидатстване по процедура №BG16FFPR002-2.003 относно услугите от общ 

икономически интерес (УОИИ) с ясен ангажимент за финансиране на 

възложената услуга. 

7. Дава съгласие необходимите финансови средства за проекта по т.1 да 

бъдат осигурени от отчисления по чл.20 от Наредба №7 от 19.12.2013г за реда 

и начина за изчисляване и определяне на размера на обезпеченията и 

отчисленията, изискани при депониране на отпадъци, и/или със средства от 
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„Фонд ФЛАГ“ ЕАД („Фонд за органите на местното самоуправление в България – 

ФЛАГ“ ЕАД) и/или други източници, посочени в насоките за кандидатстване по 

процедура №BG16FFPR002-2.003 относно покриване на: 

7.1. Задължителното съфинансиране (собствено участие) в размер на 

минимум 20% от общия размер на допустимите разходи по проекта в размер на 

62 139,00 лв. 

7.2. Необходимите финансови средства за покриване на първоначалните 

допустими разходи по проекта, преди средствата да бъдат възстановени от 

Програма „Околна среда“ 2021-2027г. 

7.3. Необходимите финансови средства за покриване на недопустимите 

разходи (когато е приложимо), необходими за изпълнението на проекта. 

8. Дава съгласие Община Дряново да осигури съфинансиране 

(собственото участие) от страна на бенефициента за проекта по т.7.1 в размер 

на минимум 20 % от общия размер на допустимите разходи. Индикативната 

стойност на допустимите разходите по проекта общо за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими битови отпадъци и за всички разходи по 

проекта са в размер на до 807 лв/тон (без ДДС) разделно събрани и 

рециклирани биоразградими битови отпадъци. 

9. Потвърждава, че Община Дряново разполага с налични финансови и 

ресурси от други източници за покриване на допустими разходи по проекта по 

т. 7.1, 7.2 и 7.3 , преди средствата да бъдат възстановени от Програма „Околна 

среда" 2021- 2027 г., за покриване на допустими разходи по проекта, които 

няма да бъдат финансирани от Програма „Околна среда" 2021-2027 г., вкл. 

собствения принос и за покриване на недопустимите разходи, необходими за 

изпълнението на проекта, вкл. ДДС. 

10. Дава съгласие финансовите ресурси, необходими за изпълнението 

на проекта по т.1, да бъдат осигурени от един и/или няколко от следните 

източници: 

• бюджета на Община Дряново; 

• безлихвен заем от Предприятието за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС); 

• кредит от „Фонд ФЛАГ“ ЕАД („Фонд за органите на местното 

самоуправление в България – ФЛАГ“ ЕАД); 

• такса битови отпадъци за времето на изпълнението на проекта; 

• от отчисления по чл.20 от Наредба №7 от 19.12.2013г за реда и 

начина за изчисляване и определяне на размера на обезпеченията и 

отчисленията, изискани при депониране на отпадъци; 

• други източници. 

11. Приема разпределение на задълженията на Община Дряново в РСУО 

за изпълнение на целите по чл.31 ал.1 от ЗУО. 

12. При одобрение на проектното предложение по т.1 упълномощава 

Кмета на Община Дряново да подпише и изпълнява административния договор 

за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ. 

13. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички 

необходими правни и фактически действия по изпълнение на настоящите 

решения. 
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ПО ТОЧКА ВТОРА  

Даване на съгласие за кандидатстване на Община Дряново с проектно 

предложение по процедура за набиране на проектни предложения по 

Програма за финансово подпомагане на изграждането и обновяването 

на спортни обекти – държавна и общинска собственост (вх.№07-00-

108/03.10.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-жа Джеджева ще докладва точката. 

Диляна Джеджева – Уважаеми общински съветници, във връзка с отворената 

процедура за набиране на проектни предложения към Министерството на 

младежта и спорта подготвихме - почти изцяло подготвено проектно 

предложение за подмяна на спортните терени на Спортен комплекс 

„Локомотив“. Тъй като един от основните критерии за оценяване на проектните 

предложения е да няма ………… характер т.е. Спортната зала по-трудно би била 

финансирана  по отношение на фитнеса, на наемната цена там, докато терените 

в Спортен комплекс са общодостъпни, можем да покажем най-лесно 

използваемостта на базите на Спортен комплекс „Локомотив“ от деца, от 

възрастни. И във връзка с това предлагаме Общински съвет да даде съгласие 

Общината да кандидатства за финансиране за обновяване на терените на 

комплекса. Говорим само за терените на открито, като се включват двете 

изкуствени игрища зад естественото игрище плюс подмяна на трибуните и 

рехабилитиране на бетоновата настилка под трибуните. 

Тодор Георгиев – Чудесно! Благодаря Ви, г-жо Джеджева! Благодаря Ви г-н 

Панчев! Колеги? 

……………… - Тенис кортовете? 

Диляна Джеджева – Ами не, тенис кортовете нямат ……………, те си имат 

настилка, включително и пистата, която е с…как се нарича… 

……………… - …………… 

Диляна Джеджева – Не със ……………, другата насипна настилка – шамот. 

Нямат нужда. 

Любомир Йорданов – Става въпрос за изкуствения корт. Там настилката е 

травмирана. 

Диляна Джеджева – Изкуственият корт влиза, да. Терена с изкуствената 

тревна настилка и с изкуствената настилка на корта, до него – двете игрища. 

Тодор Георгиев – Заповядайте, г-жо Йонкова. 

Преслава Йонкова – Съфинансиране ще има ли? 

Диляна Джеджева – Няма. Сто процента при одобрение. Но общото 

финансиране е 5 милиона т.е. ние сме длъжни да кандидатстваме, след като е 

отворена тази мярка, като се надяваме все пак, че ще имаме шанса да ни 

одобрят, но реално стойностите за материалите и работата вече - за 

рехабилитация на такива терени, са доста завишени в последните години и не 

знам, в зависимост от това колко проекта ще бъдат подадени в Министерството, 

от там нататък ще се работи. 

Трифон Панчев – Седем-осем проекта ще бъдат одобрени на база на 

бюджета, който е. Ще го пуснем пък… 

Тодор Георгиев – Колеги, други въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване, поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №253 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие Община Дряново да кандидатства за финансиране, по 

реда на процедура за кандидатстване с проектни предложения за предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ, по Програма за финансово подпомагане на 

изграждането и обновяването на спортни обекти - държавна и общинска 

собственост, с проектно предложение: „Обновяване на спортни терени и 

пространства в Спортен комплекс „Локомотив“ гр. Дряново“. 

2. Дейностите, предвидени по горепосоченият проект отговарят на 

приоритетите на Плана за интегрирано развитие на община Дряново за 

периода 2021-2027 год. 

3. Дава съгласие Община Дряново да кандидатства по горепосочената 

процедура в ролята на кандидат. 

4. Общински съвет - Дряново упълномощава кмета на община Дряново 

да предприеме всички необходими действия, във връзка с кандидатстването на 

Община Дряново пред Министерство на младежта и спорта, да подготви всички 

изискуеми за целта документи, както и да подаде заявление за подпомагане с 

проект със заглавие „Обновяване на спортни терени и пространства в Спортен 

комплекс „Локомотив“ гр. Дряново“, съгласно изискванията на Наредба №1 от 

06.10.2023г за финансово подпомагане на изграждането и обновяването на 

спортни обекти - държавна и общинска собственост (обн., ДВ, бр.86 от 2023г, 

изм. и доп., бр.73 от 2024г). 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

приета с Решение №42 от Протокол №4/28.01.2008г на Общински 

съвет – Дряново (вх.№07-00-106/01.10.2024г) /Предложение за 

промяна в чл.19 ал.4 буква „в“/ 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Ще докладва г-н Обрешков, 

Емил Обрешков, юрист на ОбА-Дряново – Уважаеми общински съветници, на 

вниманието ви представяме изменение на Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново. Изменението се предлага във връзка с таксата за панаира. В 

случая сме предложили едно изменение на цените, които плащат ползвателите 

на сергии, кебапчийници и т.н. - от пет на осем лева. И сме оставили цената, 

която е за люлки на два лева, като към настоящото предложение следва да 

направя допълнение. Допусната е грешка при изготвяне на предложението и 

следва да повишим и атракционите от два на два и петдесет. Т.е. нашето 

предложение добива следния вид/ по време и на мястото на провеждане на 

ежегодния панаир и празниците на град Дряново: за продажба на промишлени 

стоки, хранителни стоки, на скара, безалкохолни, бира и др. цената да е 8,00 

лв. на квадратен метър на ден, а за разполагане на стрелбища, люлки и други 

атракции става 2,50 лв. на квадратен метър на ден. Ако има някакви въпроси, 

съм насреща. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! 

Трифон Панчев – Да добавим, че сте направили и проучване, че в съседни 

общини цените са значително по-високи. На места сме ги изравнили, на места 

са малко по-ниски, като идеята е, че в крайна сметка трябва да има и приходи 

от атракциони и павилиони. 

Тодор Георгиев – Колеги? Юмерова. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Председател! Искам да 

попитам приключила ли е процедурата по кандидатстване за наем на тези 

площи? И информирани ли са тези, които вече са подали заявление, че 

предстои повишаване на таксата? Благодаря! 

Трифон Панчев – Процедурата не е приключила, но са останали съвсем малко 

празни пространства. Мисля, че бяха няколко квадратни метра, буквално. Да, 

на всеки един от кандидатите сме съобщили, че ще има нова цена, като 

отговорът е, че навсякъде цените са такива, дори ………… 

Тодор Георгиев – Вземахте ми въпроса, г-жо Юмерова. 

адв. Евгени Попов – Може ли, г-н Председател? 

Тодор Георгиев – Да, заповядайте! 

адв. Евгени Попов – Уважаеми господа общински съветници, докато мислите, 

аз ще споделя една-две мисли, касаещи ситуацията. Няма да коментираме как 

се извършва търговията на такива панаири, каква огромна ………… Така че 

качването с тази минимална стойност мисля, че е изцяло само в полза на 

Общината, на всички жители на град Дряново и в никакъв случай не нанася 

каквато и да е щета на заинтересованите участници в търговията. Така че аз 

след като разгледах и наредбата на съседните общини, изказвам мнение че 

увеличението е съвсем скромно и е нормално да го гласувате, и апелирам за 

това. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Попов! Други изказвания, колеги, имате ли? 

Нещо да добавите, г-н Панчев? 

Трифон Панчев – Нямам. 

Тодор Георгиев – Преминаваме в режим на гласуване. Поименно е 

гласуването. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №254 

На основание чл.21 ал.2, предл. второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл.20 във връзка с чл.17 

ал.1 т.1 от ЗМСМА, чл.76 ал.3 от Административнопроцесуалния кодекс и чл.9 

от Закон за местните данъци и такси, Общински съвет - Дряново 

РЕШИ: 

1. Приема изменението на Наредба за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

съгласно приложения към настоящото предложение проект за изменение. 

2. Изменението в Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново влиза в 

сила в деня на публикуването му на официалната интернет страница на 

Община Дряново. 

3. Настоящото решение, на основание чл.120 ал.2 от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация - Дряново, да се разгласи на 

населението на общината чрез публикуването му на интернет страницата на 

Община Дряново. 

 

Приложение към Решение №254/07.10.2024г 

ПРОЕКТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА НАРЕДБА ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕТО И 

АДМИНИСТРИРАНЕТО НА МЕСТНИТЕ ТАКСИ И ЦЕНИ НА УСЛУГИ НА 

ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА ДРЯНОВО 

Приета с Решение №42/28.01.2008г на Общински съвет - Дряново (Протокол 

№4) 

§1. Изменя текста на чл.19 ал.4 буква „в/" в частта за провеждане на 

традиционния есенен панаир, а именно: 



Протокол №15 на Общински съвет – Дряново от 07.10.2024г. 

Стр. 10 от 10 

 

 

 

 

 

СТАР ТЕКСТ НОВ ТЕКСТ 

Чл.19 ал.4 

в/ по време и на мястото на провеждане 

на ежегодния панаир и празниците на 

град Дряново: 

- за продажба на промишлени стоки, 

хранителни стоки, на скара, 

безалкохолни, бира и др.: 5,00 лв. на 

квадратен метър на ден; 

- за разполагане на стрелбища, люлки и 

други атракции: 2,00 лв. на квадратен 

метър на ден. 

Чл.19 ал.4 

в/ по време и на мястото на провеждане 

на ежегодния панаир и празниците на 

град Дряново: 

- за продажба на промишлени стоки, 

хранителни стоки, на скара, 

безалкохолни, бира и др.: 8,00 лв. на 

квадратен метър на ден; 

- за разполагане на стрелбища, люлки и 

други атракции: 2,50 лв. на квадратен 

метър на ден. 

 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 13 45 часа. 

 

………/п/………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател на Общински съвет – Дряново 

 

………/п/…………     ………/п/………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

 

………/п/………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

 

Водил протокола: /п/ 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


